

LIFE TAKES FROM THE TAKER & GIVES TO THE GIVER. ABOVE ALL, LET YOUR WORD BE YOUR BOND.

Directions: Rub a moderate amount in your palms until it takes the form of oil, which improves absorption. Apply gently to your skin. Discontinue use if rash or irritation occurs. No synthetic preservative or fragrance added.

Peace, divine love, perfect health, eternal wisdom and infinite blessings unto you, precious one. Kamitian (Ancient Egyptian) folklore recalls the existence of a miraculous skin cream, a secret of the great sages, mystics, magicians and healers, used to maintain radiant, healthy, smooth and glowing skin.

LordPharaoh ImHotepAmonRa • CEO & Founder of Egyptian Magic

Made in the USA, by Egyptian Magic Skin Cream LLC, 1688 Meridian Ave, Miami Beach, FL, 33139 © 2022 - We make no medical claims. www.egyptianmagic.com

The Ancient Egyptians' Secret,
All Natural Cream

Crème multi-usages pour la peau. Application : Mettre une petite quantité de produit dans le creux de la main et faire fondre en massant jusqu'à l'obtention d'une huile. Appliquer délicatement sur la peau. Suspendre l'application en cas d'éruption ou d'irritation cutanée. Ne contient ni conservateur de synthèse, ni parfum de synthèse.

Paix, amour divin, bonne santé, sagesse éternelle et bénédictions infinies, cher trésor. Le folklore de l'Égypte antique mentionne l'existence d'une crème secrète, utilisée par les grands sages, les mystiques, les magiciens et les guérisseurs, pour maintenir une peau radieuse et saine.

EU-RP: Obelis, s.a., 1030 Brussels, Belgium
UK-RP: Obelis UK LTD, Sandford Gate, Oxford, UX4 6LB, UK

